
Styrelsemöte i Svartåns vattenråd 30 januari 2024 

Plats: Harakers bygdegård, Skultuna 

Namn Närvaro (x)/ 
frånvaro (f) 

Styr. 

Per Aldén (ordf.) x Ord. 

Camilla Ranlund (sekr.) x Ord. 

Kent Ragnarsson x Ord. 

Johan Södereng  x Ord. 

Markus Berglund f Ord. 

Sandra Burman f Ord. 

Linnea Landfors x Ord. 

Inga-Lill Boija (kassör, medl.) f Ord. 

Stefan Sjödin x Ord. 

Anton Lindblad f Ers. 

Erik Brate x Ers. 

Henrik Berndtsson (vice ordf.) x Ers. 

Gunnar Rosén x Ers. 

Anna Malmström x Ers. 

John de Jong x Ers. 

Patrik Zvar f Ers. 

Monica Yngvesson f Ers. 

Linnea Svärd (åtg.samordn.) x  

Lisa Ekberg x  

 

1. Ordfö rande ö ppnar mö tet 

Ordförande Per Aldén öppnade mötet. 

2. Val av mö tesfunktiöna rer 

Till justerare valdes Johan Södereng. Protokollet kan godkännas via e-post.  

3. Gödka nnande av dagördning 

Förslag har inkommit om att lägga till en punkt under övriga frågor gällande placering av 

vindkraft. Styrelsen beslutade att lägga till punkten.  

Styrelsen godkände dagordningen med tillägget.  



4. Fö rega ende prötököll 

Arkiveringsrutiner. Ingen fortsatt kontakt med stadsarkivet har genomförts så det kvarstår att gå 

vidare med.  

Föregående protokoll (december 2023) läggs till handlingarna och godkändes också för att 

publiceras på hemsidan.  

5. Ekönömi 

Saldo (240129) är 229 654kr.  

Vattenrådet har ett beviljat LOVA-projekt som är på totalt 300 000kr. Medlen ska användas till 

genomförande av åtgärder för ett bättre vatten, t ex anläggande av våtmarker. Av bidragsmedlen 

återstår 203 312kr. 

Vattenrådet har 26 342kr i egna medel. 

40st medlemsfakturor á 200kr är utskickade med sista inbetalningsdag 8 februari.  

6. Å tga rdsplan Svarta n (införmatiön) 

Åtgärdsplan för Svartån är klar. Åtgärdsplanen är ett levande dokument som Linnea S som 

åtgärdssamordnare kommer ta vidare.  

7. Å tga rdssamördning, la gesrappört (införmatiön) 

Linnea S berättade om projektet och hur det fortlöper. Har fått dispens från restriktionerna för 

svinpestområdet fram till sista mars för anläggande av våtmark. Om det går att genomföra eller 

inte beror på markförhållanden.  

Hushållningssällskapet har sökt och blivit beviljade medel innan jul för att hålla kunskapshöjande 

aktiviteter. Linnea kommer samarbeta med dem och åtgärdssamordnaren för Kolbäcksån. Fokus 

är rening av vatten och markavvattning.  

8. O versyn av vattenra dets ma l öch visiön 

Sker 6 februari i Fläckebo församlingsgård med start 17:30. Hoppas alla kan delta.  

9. Infö r a rssta mman (planering, prögram, handlingar mm) 

Datum och tid för årsstämman: 18 mars kl. 18:00-20:30 

Plats: Svartådalens bygdecenter. Johan bokar lokalen.  

Ordförande för årsstämmoförhandlingarna. Förslag på ordförande togs fram. John, Johan och 

Camilla tar kontakt med dem.  



Förslag på ämnen för föreläsare under årsstämman diskuterades. För att inte årsstämman ska 

dra ut på tiden bestämdes det att föreläsningen ska hållas kort, ca en kvart. Förslagen var Vafab 

miljö filtreringsanläggning, Åkestadammen och att Linnea pratar om bidragsprojekten 

tillsammans med HS.  

Styrelsen gick igenom förslaget till verksamhetsberättelsen. Under året har vattenprovtagning 

genomförts. Det finns en vilja att fortsätta genomföra vattenprovtagning men vattenrådet har 

inte medlen att göra det i nuläget.  

Förslaget till verksamhetsplan och budget gicks igenom vilket ledde till en diskussion om hur vi 

kan få mer inkomster och fler medlemmar. Förslag på swish och facebooksida. Swish kostar för 

föreningen att ha. Förslag på att bjuda in företag som får föreläsa mot att de bjuder på fika.  

Förslag på att bli SHE-ambassadörer. Då får organisationen 2000kr. Faktura behöver skickas inom 

en månad. Det innebär att vattenrådet ska göra reklam för SHE. Logga ska finnas på publika 

ställen. Tillvägagångssätt redovisas på fakturan.  

Beslut: Styrelsen beslutar att bli SHE-ambassadörer.  

Linnea L tar kontakt med SHE. 

Anna undersöker om vi kan samarbeta med något studieförbund för tematräff tex sponsring av 

lokalhyra. 

Kallelse ska skickas ut senast två veckor innan årsstämman tillsammans med handlingarna som 

revideras utifrån vad som kom fram på det här styrelsemötet. Kallelsen mejlas ut.  

10. O vriga fra gör 

• Placering av vindkraft: Togs upp på förra styrelsemötet. Då beslutades att inte lägga till 

frågan på dagordningen. Frågan kom upp igen inför det här mötet och togs därför med som 

en övrig fråga. Gäller ett område söder om Vrenninge där ett företag vill etablera vindkraft. 

Konsekvenserna för vatten diskuterades och vad vattenrådet kan och bör göra. Styrelsen 

kom fram till att vattenrådet inte tar någon ställning i frågan. Vattenrådet hänvisar till att 

representanterna för naturskyddsföreningen och LRF tar det vidare i sina organisationer.  

11. Laget runt (i ma n av tid) 

Camilla: Har haft en ohållbar arbetsbelastning under förra året och behöver göra förändringar. 

Som en del i det har jag fått direktiv från min chef att begränsa tiden som jag lägger på Svartåns 

vattenråd. Det innebär att jag i år kommer vara sekreterare på 4 styrelsemöten, inklusive 

konstituerande, i enlighet med verksamhetsplanen. Det går självklart för er andra att ha fler 

styrelsemöten, det behövs bara en vikarierande sekreterare då. Jag kommer heller inte kunna 

lägga lika mycket tid mellan möten som tidigare.  

Kent: Återvätning av torv ska vara näringsrik torv för att bli ett klimatprojekt. Grundvattennivån 

ska vara precis under markytan.  



12. Na sta mö te 

Årsstämma med konstituerande styrelsemöte, 18/3.  

13. Mö tet avslutas 

Mötet avslutades och ordförande tackade för visat intresse.  

  

Haraker 30 januari 2024, 

 

        

Per Aldén  Camilla Ranlund        Johan Södereng 

Ordförande Sekreterare         Justerare 


